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Graag zou ik de komende procedurevergadering EZ een rondvraagpunt willen over slimme 

gasmeters. Van de Minister wil GL, mede namens de SP, graag met spoed een brief met 

antwoorden over  

 

-Wie de toezichthouder is; is dit de nvwa, SODM of agentschap telecom? 

-Heeft deze toezichthouder voldoende gespecialiseerd personeel? 

-Zijn de huidige slimme meters die geïnstalleerd veilig? 

-En waaruit blijkt dat? 

 

Dit nav het programma Kassa van afgelopen zaterdag 4/11 

 

Vriendelijke groet, 

 

Liesbeth van Tongeren  

Kamerlid voor GroenLinks 
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